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Verksamhetsberättelse avseende år 2024 
 
Under verksamhetsåret har vi haft 10 protokollförda möten inklusive årsmöte och  
styrelsekonstituerande möte. ABF på Bergagatan ställer fortsatt sina lokaler till  
förfogande för våra träffar. 
 
Årsmötet genomfördes på restaurang Åsikten med 36 medlemmar närvarande. 
Under mötet diskuterades den arvodesberäkning som ÖFN tillämpar dvs att 
normalarvodet varierar och är beroende på uppdragets svårighetsgrad och 
tidsåtgång, Vidare redogjorde Elvina Fädelid och Karin Nilsson för sin vardag i 
egenskap av s k professionella gode män. 
 
Vårens medlemsmöte ägde rum på Marsholms naturreservat och museum, Deltog  
gjorde ett 30-tal medlemmar. 
 
Under året har dialog och korrespondens förts med förbundet angående förändring 
av stadgarna och medlemsregistreringen vilket i ett tidigt skede ledde till att 
förbundets årsmöte flyttades fram. Efterdyningar pågår fortfarande. 
 
Våra styrelsemöten är öppna för alla medlemmar och vid några tillfällen har vi haft 
besök och diskuterat hantering av några knepiga uppdrag eller rent allmänt arvodes- 
beräkningen och försökt att ge stöd och råd, 
 
Årets julfest ägde rum på arenarestaurangen med 30 deltagande medlemmar och 
12 betalande ickemedlemmar som tillsammans avnjöt god julmat. Vi fick även gröt 
och saftsås till underhållning av Johnny Eliassons enmansorkester. 
 
Medlemsantalet vid årsskiftet var 101 st. vilket är en minskning från föregående års- 
skifte med 3 st. 
 
Under året har Veronika Svensson fungerat som ordförande 
Bo Mazetti Nissen vice ordförande 
Karl-Erik Larsson kassör 
Sive Björk sekreterare 
Bengt Johansson administration medlemsregistret 
samt Inger Bromihn, Kennerth Ednarsson, Ewy Johansson och Veronica 
Thelander suppleanter 
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Veronika Svensson, ordf.                      Sive Björk, sekr. 


